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Ekonomisk påverkan på Saltsjöbadens IF Hockey pga av ishallsstängningen 2013 

Hockeysektionen inom Saltsjöbadens IF påverkades ekonomiskt i betydande utsträckning av 
ishallsstängningen Vt 2013. Det gäller såväl uteblivna intäkter som hyreskostnaden för lokaler som ej 
kunnat utnyttjas. Saltsjöbadens IF Hockeyverksamhet bedrivs i stor utsträckning genom sponsor- och 
Cafeteriaintäkter varför bortfallet har betydande påverkan på sektionens ekonomi. Verksamheten 
kunde fortsatt bedrivas tack vare stor hänsyn från Nackas övriga hockeyklubbar. Dock innebar det att 
vår kostnadsmassa i sektionen kvarstod medan intäkterna förändrades. För att nu komma på rätt köl 
igen önskar hockeysektionen finna en uppgörelse med Nacka Kommun gällande kompensation för 
dessa intäktsbortfall och hyreskostnader.  Nedan finns en beräkning över våra krav. För att uppskatta 
bortfallet gällande cafeteriaintäkterna har 2012 års intäkter används som underlag. Detta är med all 
sannolikhet en försiktig beräkning eftersom sektionen är under stark tillväxt med ökat medlemsantal.  

 

Tacksam för återkoppling och förslag på kompensationsuppgörelse. 

 

Med Vänlig Hälsning/ 

 

Erica Bertilsson, Kassör Saltsjöbadens IF Hockey 


